

Alles klar:

Innovation wird transparent.

Crystal clear: Innovation becomes transparent.





CLIENT
3M Deutschland GmbH

PROJECT
3M World of Innovation,
D-Neuss

SERVICES
Interior Design
Exhibition Design
Media Design
Interaction Design
Project Coordination
Project Realisation

AUFGABE: Neugestaltung des 3M Foyers in Neuss. Konzeption und Realisation.

LÖSUNG: Ein einladendes, interaktives Raumereignis für Besucher und Mitarbeiter: dreiform verschmilzt eine intelligente Produktszenierung mit transparenten Screens, eine gestengesteuerte Unternehmenspräsentation, informelle Meetingbereiche sowie einen Shop zu einem halböffentlichen Markenraum mit hoher Aufenthaltsqualität. Anders ausgedrückt: dreiform schafft „... ein beeindruckendes Erlebnis von Innovationskraft“. (Stephan Rahn, Manager Corporate Innovation Marketing, 3M)

TASK: Redesign of the 3M Headquarter entrance in Neuss. Conception and realisation.

SOLUTION: An inviting, interactive room experience for visitors and employees: dreiform takes intelligent product showcasing with transparent screens, a gesture-controlled company presentation, informal meeting areas, and a shop and merges them all into a semi-public brand space offering a high-quality environment for its occupants. In other words, dreiform creates “... an impressive experience of innovative force.” (Stephan Rahn, Manager Corporate Innovation Marketing, 3M)